
Overzicht input oppositiepartijen + vermelding wat is overgenomen in het Bestuursakkoord  
 
 
PvdA 

• Welzijn 
Bestaanszekerheid vergroten door vroegtijdige, actieve aanpak van schuldenproblematiek. 
Zie pagina 10: Iedereen doet mee  
 

• Wonen 
Innovatiemogelijkheden in de bouw stimuleren. 
Zie pagina 6: Meer en diverse woningbouw  
 
GV Goirle Riel 

• Dienstbaarheid – toegespitst op de wijze waarop de gemeente omgaat met regelgeving.  
Niet overgenomen 
 

• Nieuwe politiek  
▪ Efficiënter vergaderen 

Zie pagina 5: Opdrachten aan werkgroep bestuurlijke vernieuwing   
 

▪ Transparantie en WOB 
Niet overgenomen 
 
CDA 

• Vrijwilligerswerk prominente plek in Bestuursakkoord 
Niet overgenomen 
 

• Mobiliteit:   
▪ Prioriteit aan langzaam verkeer met adequate inrichting van fiets- en wandelpaden 
▪ Voldoende en veilige oversteekplaatsen 

Zie pagina 8: Bereikbaarheid en mobiliteit  
 
Arbeiderspartij 

• Bouwhal 
Niet overgenomen 
 

• Milieustraat 
Zie pagina 13: Milieustraat  
 
 
 
 
 
  



 
 
 
 
 
Aan:   Lijst Riel Goirle, t.a.v. Mark Verhoeven 
Onderwerp:  Programmapunten coalitieakkoord 
Datum: 11 mei 2022 
 
 
 
 
Beste Mark, 
 
Graag stelt de PvdA Goirle en Riel de onderstaande punten voor. We zouden ze graag terugzien in 
het coalitieakkoord 2022-2026. 
 
Welzijn 
Bestaanszekerheid vergroten door vroegtijdige, actieve aanpak van schuldenproblematiek. 

• Gerichte voorlichting (bijvoorbeeld aan jongeren Mainframe). 

• Vroege signalering, bijvoorbeeld bij de aanvraag van een voorziening (bij het 'spinnenweb' 

van de methode Positieve Gezondheid komt ook de financiële redzaamheid aan bod). 

• Snelle doorbraak bij problematische schulden (o.a. via Maatpact). 

• Terugval voorkomen: indien nodig budgetbegeleiding inzetten na herstel. 

 
Wonen 
Innovatiemogelijkheden in de bouw stimuleren. 

• Bij nieuwe projecten voorrang geven aan innovatieve, duurzame bouw (o.a. houtskelet, nul 

op de meter, klimaat adaptief, natuur-inclusief, circulair).  

• Innovatie benutten om een groter betaalbaar aanbod te krijgen voor senioren en starters 

(ook alleenstaande jongeren). Borgen in de prestatieafspraken met Leystromen. 

 
Wij zijn benieuwd naar het resultaat, veel succes. 
 
Met vriendelijke groet, 
namens de fractie PvdA Goirle en Riel 
 
Pernell Criens 
 
 
  



Dienstbaarheid gemeente 
 

Gezond Verstand Goirle Riel zou graag zien dat de gemeente deze raadsperiode kritisch naar zichzelf 
kijkt en zich meer dienstbaar opstelt ten opzichte van haar inwoners. Dat is op zich niets nieuws want 
daar wordt politiek al jaren over gepraat. Leuk, maar deze woorden moeten nu omgezet worden in 
concrete daden.  
 
De gemeente is het dagelijks bestuur van de gemeenschap, gekozen door en uit die gemeenschap. Zij 
moet zorgen voor een prettige samenleving en deze faciliteren. De gemeente hoort als het ware in 
dienst te staan van haar inwoners. Zij hoort geen eigen belang te hebben en zou zoveel mogelijk de 
belangen van de inwoners moeten vertegenwoordigen.  
 
Daarbij dient uiteraard steeds een brede en transparante afweging te worden gemaakt tussen het 
individueel belang van één of een groepje bewoners ten opzichte van het algemeen belang. Daarbij 
dient het principe van pareto efficientie de basis te zijn. Kan de gemeente een individueel belang 
dienen zonder het algemeen belang te schaden, dan dient zij mee te werken. 

 
Alleen de regeltjes volgen en concluderen dat op basis daarvan iets niet kan, is niet voldoende 
dienstbaar. Als een meer individueel belang het algemeen belang niet schaadt moeten we het willen. 
Als we het willen, moeten we het mogelijk maken. Als het algemeen belang, een meer individueel 
belang schaadt, moet de gemeente daar zorgvuldig mee omgaan en de schade in redelijkheid 
compenseren.  
 
Inwoners zijn gebaat bij een snelle afhandeling van verzoeken en bezwaren. Nu gebeurt dit vaak met 
benutting van de volledige termijnen en wordt bijna standaard gebruik gemaakt van de uitstel 
mogelijkheden. Dit moet en kan sneller! 
 
Bovendien is de juridische weg van bezwaar en beroep tegen een beslissing van de gemeente een 
hoge en kostbare drempel en neigt de afwikkeling ervan naar “het keuren van eigen vlees”. Probeer 
het eerst met gezond verstand op te lossen!  
 
Concreet: 
 
Verzoeken niet alleen toetsen aan beleid en regelgeving om vervolgens af te wijzen of goed te 
keuren. Dit principe van trail and error werkt voor de initiatiefnemers frustrerend en is voor de 
gemeente zeer kostbaar. Ga bij een voorgenomen afwijzing met de initiatiefnemer in gesprek. Kijk 
wat deze wil en wat wel en niet mogelijk is. Met de kennis van de toetser en de wens van de indiener 
is er vaak een aangepast verzoek mogelijk dat ieders belang dient.  
 
Schiet bij een vermeende overtreding niet meteen in de juridische handhavingsstand. Te vaak moet 
de gemeente juridisch bakzeil halen. Zoek eerst uit wat wel en niet kan voordat er dreigende brieven 
worden gestuurd en dwangsommen op worden gelegd. Spreek de overtreder eerst gewoon aan en 
kijk of er een oplossing of legalisatie mogelijk is. Vervang de bezwarenadviescommissie voor een 
gemeentelijk ombudsman. 
Maak het besluitvormingsproces voor de inwoners transparant. Geen vage termen als we hebben 
een brede belangenafweging gemaakt en helaas kan het niet of is uw bewaar afgewezen. Maak 
inzichtelijk wat die afweging is geweest en beperk de frustratie door dit goed uit te leggen.  
 
En het belangrijkste, gebruik je gezond verstand en denk bij ieder besluit of actie “is dit het beste 
voor de gemeenschap” 
 
 



Gezond Verstand Goirle Riel pleit daarom voor: 

• Het vastleggen van de verzoek en handhavingsprocedures in een transparant protocol 

• Een wethouder “dienstbaarheid” als direct aanspreekpunt 

• Mediation voorafgaand aan bezwaar 

• Een gemeentelijk ombudsman 
 

  



Nieuwe politiek, 

Gezond Verstand wil graag dat de politiek korter bij de samenleving komt. Dat burgers zich 

betrokken voelen en betrokken worden.  Niet steeds eerst bureaus inschakelen en rapporten 

produceren. Benut de kennis en ervaring van onze inwoners. Het vergaderen kan efficienter. De 

proef van de afgelopen 4 jaar met het huidige vergadermodel heeft geen voordelen opgeleverd. Het 

wordt door raad en college als lastig ervaren dat er geen vragen over en weer gesteld kunnen 

worden. Visie en oordeelsvorming hoeft niet in gescheiden vergadering. Voorheen ging dat prima 

samen en gaf meer efficientie. 

Wij staan een nieuw vergadermodel voor wat minder beslag legt op tijd en veel meer betrokkenheid 

oplevert. We laten het huidige vergadermodel los. We vergaderen roulerend op actuele locaties in de 

dorpen met en tussen de mensen. Besluitvormend vergaderen we wel in de raadszaal. 

De informatievoorziening naar raadsleden moet beter. Het mag niet zo zijn dat informatie om 

politieke redenen niet compleet bij raadsleden terecht komt.   

Het college gaat ook transparanter werken. De vergaderagenda is vooraf openbaar gemaakt. De 

collegevergaderingen zijn met uitzondering van vertrouwelijke zaken openbaar. Direct na de 

vergadering worden zaken online gezet. 

Ambtelijk willen we transparantie ook vergroten. De wet openbaarheid van bestuur is de norm. 

Verzoeken moeten niet nodig zijn. Het is raar dat belanghebbenden geen inzage hebben in hun 

(lopende) dossier. Belanghebbenden krijgen daarom inzicht in hun eigen dossier.  

  



Beste Mark,  
  
Naar aanleiding van je uitnodiging om punten aan te dragen voor het bestuursakkoord 2022-2026 
stuur ik je deze mail namens het CDA. Dank voor dit gebaar, fijn om op deze wijze raadsbreed te 
kunnen bijdragen aan het nieuwe akkoord.  
  

·         De titel van ons verkiezingsprogramma was 'Verbindend vooruit'. Overheid, inwoners, 
bedrijven: we willen allemaal dat het goed blijft gaan in Goirle, beter waar het kan. 
Mensenwerk, de optelsom van wat individuen doen, met elkaar en voor elkaar, daar is een 
samenleving op gebouwd. Het echte cement, het voegwerk, dat wat de constructie stabiel 
maakt, is dat wat mensen belangeloos voor elkaar over hebben. Het gaat dan over 
vrijwilligerswerk. Burgerinitiatieven, verenigingsleven, aandacht voor eenzame mensen; een 
paar voorbeelden van zaken die niet zouden kunnen bestaan, zonder de inzet van 
vrijwilligers. "Vrijwilligerswerk houdt de samenleving als geheel én de vrijwilliger zelf gezond 
en veerkrachtig. Waar mensen zich vrijwillig inzetten voor een ander en de samenleving, 
ontstaan sociale innovatie en ondernemerschap. Vrijwilligerswerk is een doel en middel voor 
zowel gemeenten als organisaties en initiatieven" (kennisinstituut Movisie). Het CDA ziet 
graag dat het vrijwilligerswerk (sport, cultuur, sociaal etc) een prominente plaats krijgt in het 
bestuursakkoord.  

  
·         In ons verkiezingsprogramma nam mobiliteit ook een belangrijke plek in. “De volgende 
thema’s moeten volgens ons daarom door de gemeente worden aangepakt. Prioriteit aan 
langzaam verkeer met adequate inrichting van fiets- en wandelpaden. Voldoende en veilige 
oversteekplaatsen.” Het CDA vind het belangrijk dat aandacht voor langzaam verkeer een 
prominente plek krijgt in het bestuursakkoord, met oog voor balans tussen fietsers en 
voetgangers in de openbare ruimte.  

  
Daarnaast wenst het CDA de coalitie veel wijsheid en vooral ook werkplezier toe met de verdere 
totstandkoming van het akkoord, en de samenstelling van een nieuw college. Wat betreft de 
samenwerking met de raad, geven wij graag mee dat meer aandacht naar beeldvorming ten behoeve 
van raadsvoorstellen, in welke vorm dan ook, de relaties over en weer zeer ten goede kan komen.  
  
Met vriendelijke groet,  
  
Namens de fractie CDA Goirle Riel 
  
Tess van de Wiel 
Fractievoorzitter 
  



Beste mensen, 

Onze input voor het bestuursakkoord; 

1. Het realiseren van een verenigings/bouw hal  

2. Milieustraat; De door vele partijen geuite wens het mogelijk te maken een aantal keren per jaar 
gratis afval te kunnen storten. 

Met vriendelijke groet, 

Arno de Laat 

Arbeiderspartij Goirle-Riel 

 


